
 

 

Protokoll fra styremøte 

Verdal og omegn rideklubb 
 

 

Tid:  Tirsdag 13. juni 2023 kl. 18.00 

 

Sted:  Klubbens lokaler, Sandslia 

 

Til stede: Maria Skjerve Kolstad, Lars Daniel Hjelde, Vera Mortensen, Idun 

Svartaas Borgen, Matilde Aa Grønn, Rebekka Haga, Ina f. 

Sørensen, Randi Nessemo 

 

I tillegg møtte Terje Grønn til sak 23/20 a 

 

Ikke møtt: Svein Jørgensen 

 

 

Sakliste: 23/15:  Godkjenning av innkalling og sakliste 

  23/16:  Godkjenning av protokoll fra møte 25. april 

  23/17:  Innkommet post/referatsaker 

  23/18:  Premie for feltritt til (endelig) behandling 

  23/19:  Forslagskassen 

  23/20:  Statusoppdateringer 

a. Ny ridebane 

b. Sosiale medier 

c. Økonomi 

d. Stevneutvalg  

e. Arenautvalg  

f. Kioskutvalg 

g. Juniorutvalg 

h. Handlingsplan 

23/21:  Eventuelt 

 

      Sak 23/15: Godkjenning av innkalling og sakliste 

   Ønske om hurtig gjennomføring av møtet 

Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader. 

 



 

  23/16: Godkjenning av protokoll fra møte 25. april 

    Ingen merknader. 

  Vedtak: Godkjent 

 

     

  23/17: Innkommet post/referatsaker 

Mari L. Trønnes søker om dekning av utgifter til 

DD1kurs for dressurdommere i Sarpsborg i oktober. 

Vedtak: Klubben dekker kursavgift på kr. 2.000,- og sender 

anmodning til kretsen om å dekke resterende. 

 

  Steward-kurs 25.-27. august – sender oppfordring til å 

søke på deltakelse. Diskusjon om ulike dommere og 

hva som må til for å opprettholde autorisasjon. 

Klubben bør i størst mulig grad dekke kursavgift for 

disse, så lenge økonomien tillater det. 

 

 Protokoll fra årsmøte i idrettsrådet – Maria sender til 

styret. 

 

  23/18: Premie for feltritt til (endelig) behandling 

    Diskusjon om hvordan disse midlene skal benyttes.  

Matilde sjekker priser og muligheter for å komme på 

bane i nærheten på trening – kanskje også i forbindelse 

med stevne. 

  Vedtak: Tatt til etterretning 

 

  23/19:  Forslagskassen 

    Ingenting der. Må settes opp igjen. 

 

  23/20: Statusoppdateringer 

a. Ny ridebane 

Terje orienterte fra befaring med Frode Strand fra 

Verdal kommune på siste møte, hvor det var stort 

forfall fra styret. Vi får ytterligere midler (932.000kr) 

til resten av det som skal settes opp (lagerbygg), 

samt resterende som står igjen (ca. 208.000kr). Tar 

ny befaring på neste møte. Spørsmål om hvordan 

avtalen mellom Sandslia og rideklubben vedr. bruk 

og eierskap skal utformes. Diskusjon om type 

ridebanebunn – vedlikehold og drift.  



 

Regnskap og bilag tilhørende ridebanen er også på 

plass. 

Forslag om å ha eget møte for å utarbeide plan for 

lagerbygget og resten som gjenstår. Sette opp liste 

over hva som skal/må/bør gjøres med omtrentlige 

frister.  

b. Sosiale medier 

Populært med bilder som ble tatt på stevnet i helga 

(Sunniva Tusvik la ut på FB til fri benyttelse) 

c. Økonomi 

Kasserer gikk gjennom regnskapet – ligger godt an i 

forhold til budsjett. 

Ønske om å lage årshjul – Randi ser på det. 

d. Stevneutvalg  

Har vært mye jobb i det siste, spesielt sammen med 

nordlandshestforeningen. Stevnet gikk veldig bra, 

alle var fornøyde. Må endres litt til neste år. 

En del utfordringer på dommersiden fra 

landsstevnet i mai – tas videre med Arne Espen inn i 

sportsutvalget. Startet planlegging av stevne i 

august. Mangler overdommer foreløpig. Eva Letnes 

forespørres om å ta en jobb med å prøve å skaffe 

sponsorer. 

Rail til salgs – vi kjøper hvis den fortsatt ikke er solgt. 

Svein settes på saken. 

e. Arenautvalg  

Ikke til stede 

f. Kioskutvalg 

Bra salg på grønt kort kurs og stevner. Skifte kode 

på døra. Rebekka tar ansvar for det.  

g. Juniorutvalg 

Aktivitet for utvalget onsdag 14.6. blir avlyst grunnet 

mangel på ressurser til gjennomføring. 

På grunn av midlertidig flytting blir funksjonen til 

leder noe amputert, men de resterende i utvalget vil 

fungere. 

h. Handlingsplan 

Etterlyse bekreftelse på at vi har blitt satsingsklubb. 

Maria tilskriver Jan Jenssen. 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

 



 

23/21: Eventuelt 

Liste opp oppgaver som må gjøres i klubben på neste 

møte. 

Deltakelse i idrettsrådet – beklagelig at ingen kunne 

delta på årsmøtet 12. juni. 

Politiattest – sjekk hvem som mangler! Randi ansvarlig. 

Neste møte mandag 4. september 2023 kl. 18.00 

Vedtak: Tatt til etterretning 

 

 

Verdal, 13.06.23 

Randi Nessemo, sekretær  


